
 

 

16.06.2023 
   

 

Referat bestyrelsesmøde i Klubhuset 08.06.2023 kl. 17.00-19.00 

Deltagere: Hans Sommerlund, Paul Natorp, Rene Jacobsen, Ib Holst -Langberg, Jens C. Jakobsen 

Mødeleder: Hans Sommerlund 

Referent: Hans Sommerlund 

Afbud: René Vester, Povl Friis, Kenneth Meier-Andersen 

Referat: 

• Vi har 25-års jubilæum til august – hvad gør vi  
Vi har jubilæum? Bør der nedsættes et udvalg, og i hvilken skala skal det afholdes. Der er 
flere i klubben der har bemærket det, så der er opmærksomhed omkring det. 
 
Torsdagsholdet sættes i frivilligt arbejde hvis de vil – HSL kontakter Lars Bådstorp vedrørende 
dette.  
 

• Uro på havnearealer 
Generel orientering og status på arbejdet med politi og havnemester m.m.  
 
Orientering: 
På baggrund af skrivelse til Sport & Fritid har HSL og havnemester haft samtale om emnet. 
Kommunen er meget tilbageholdende med at sætte vagtværn ind i området, da det flere 
andre steder i byen har haft en negativ effekt. Politiet er derfor aktiveret, og har allerede flere 
gange besøgt arealerne – der ER stadig store problemer med de mange ”besøgende”, men 
med politiets indsats, regner man med at det bliver i mere ”ordentlige” rammer. 
 

• Kommissorium for de grupper der mangler (J70 – Sejlerskolen) 
Der er enkelte grupper der mangler beskrivelse af rammer og grundregler eks. 
ungdomsafdelingen, Sejlerskolen og J70 Afdelingen. 
 
Paul starter med at tage en snak med Sejlerskolen, således at vi prøver formatet af med dem 
som gruppe – herefter kan format kopieret til brug fro J70 
 

• 75% af sidste Feva jolle mangler for køb af to joller 
Ungdomsafdelingen har fået støtte til delvis dækning af indkøb til to Feva joller – hvorledes 
finansiere vi resten 50.000,- 
 
Ungdomsafdelingen ”finder” selv finansiering for 15-25.000,- hvorefter klubben stiller resten 
til rådighed for indkøb af de to joller.  
 

• Gæstesejlerhus – hvor langt er vi i processen 
Planerne tager form og vi skal snart give endeligt tilsagn om forpligtigelse i forbindelse med 
budgetramme m.m. 
 
HSL deltog efterfølgende i udvalgets møde, og der er lagt en plan for den videre proces: 

1. Præsentation af projektet for Sport og Fritid 
2. Budgetlægning (inkl. driftsbudget) 
3. Godkendelse i bestyrelser 
4. Projektudvikling, ansøgning og prisindhentning 
5. udførelse og ibrugtagning 

I forbindelse med gæstesejlerhus talte vi om behovet. Er det nødvendigt med en første sal? Vil 
det eventuelt kunne få en konsekvens for vores arbejde med nyt klubhus i forhold til tilladelser og 
funding? Vi besluttede at undersøge det sammen med projektgruppen, når denne er klar til 
næste trin 



 

 

 
• Kystpromenaden 5 – nyt fra østfronten 

Der har været godt møde med lejer samt med Sport & Fritid 
Der er afholdt konstruktive møder med såvel S&F og restauratøren Mads fra LuLa. Vi har en 
tilfreds lejer, der ”helst ikke” vil have hans sæson forstyrret af en tagudskiftning, det er således 
et projekt vi tager nærmere stilling til i kommende efterår. 
Dialogen om sikring af lejeindtægter fortsætter med Sport & Fritid (HSL) 
 

• Gennemgangsidste referat og opsamling af udestående opgaver 
Der er enkelte udestående aktiviteter fra sidste referat.. der arbejdes på en opsamling 
 

• Status på helhedsplan og klubhus 
Kort update og planlægning af videre proces. Koncept forfines og nyt møde arrangeres. 
 
Det er bestyrelsens intention at der over sommeren, opstilles plancher i klubhuset, således 
alle har mulighed for at deltage i debatten, og være bedst muligt ”klædt på” til en endelig 
stillingtagen ved en afstemning i klubben. 
Afstemning i klubben skal gerne kunne udføres til ultimo september (indeværende år), og 
der vil i forberedelsesperioden være mulighed for at arrangere weekenddage med 
orienterende gennemgang af de enkelte forslag.  
I forbindelse med afstemning om nyt klubhus talte vi om muligheden for at sænke 
alderskravet på en ekstraordinær GF, så juniormedlemmer kan få stemmeret (som DS 
anbefaler). Vi besluttede ikke noget. 
 

• Diverse emner 
Der var ingen emner til behandling under diverse. 

 
 

• Næste møde torsdag 06/07-2023 kl. 17.00 i klubhuset 

 

 


